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Internt talepapir. Det talte ord gælder. 

Generalforsamling  

16. marts 2022 

Talepapir til Nordfyns Bank generalforsamling 16. marts 2022. 

 
Mit navn er Bjarne Bendtsen, jeg er her som repræsentant for Dansk Aktionærforening. Dansk 

Aktionærforening der en interesseorganisation for de private investorer, tager rundt på 

generalforsamlinger som denne for at varetage de private investorers interesser. Først må jeg ønske 

banken tillykke med det flotte resultat for året 2021. Betydelig bedre end forventet ved årets begyndelse. 

Det flotte resultat skyldes jo især tilbageførsel af nedskrivninger. Nok et engangsfænomen, som jo nok ikke 

vil være af samme størrelse i 2022.  

Som bemærket på tidligere generalforsamlinger, så går det lidt trægt med at valgt kvinder ind i bankens 

bestyrelse. Er det fordi der ikke emner nok med de rette kompetencer iblandt de kvinder, som er valgt til 

bankens repræsentantskab?  

En af Dansk Aktionærforenings mærkesager er, om selskaberne er klædt på til at kunne modstå et 

cyberangreb. Hvordan er man i Nordfyns Bank rustet til at kunne modstå et eventuelt cyberangreb?  

 

Tak for ordet 

Taler: Bjarne Bendtsen  

Sparringspartner: Thomas Nørgaard 

  
 

Svar på spørgsmål  

Basisresultatet i 2023 forventes at blive 40 - 50 mill. Hvilket banken er overordentlig tilfreds med.  

Der er nu valgt en kvinde i bestyrelsen pr. 2022.  

Banken havde ikke svar på hvilke foranstaltninger de måtte have ved et cyberangreb, men personalet er 

tilstadighed uddannet i internetsikkerhed.  

 

 

 


